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ORSZÁGGY Ű LÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "A talajvíz szennyezettség
felmérése mindenre kiterjedő volt a BVM volt telephelyén?" címmel írásbeli kérdés t
kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A Budapesti Vegyiművek Rt korábbi tevékenyégéb ől eredően nagyobb mennyiség ű
szennyezett terület és tároló maradt a főváros IX . kerületében, a vállalat volt telephelyén .

A BVM Zrt tevékenysége által keletkezet tartós környezetkárosodás tényét az illetéke s
Földhivatal a 181455/1/2005 . sz. határozatával feljegyezte, a Közép-Duna Völgyi
Környezetvédelmi Felügyelőség javára, a Felügyelőség KF 3597-10/2004 határozata alapján .
A károkozás tényét a BVM elismerte . A pályázati pénzbő l is folyó kárelhárítási munkálatok
során a BVM Zrt. felszámolási eljárás alá került . A felszámoló szerint a felszín alatti vizek
kármentesítése céljára kiírt projekt sikeresen befejez ődött, s záró-jegyzőkönyv 2008 .
júliusában benyújtásra került .

A talajvíz szennyezettség felmérése mindenre kiterjedő volt a BVM volt telephelyén vag y
esetleg lehetnek olyan meghatározó szennyező komponensek amiket jelenleg nem
monitorozna?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2009 . augusztus 19 .
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dr. Rétvári Benc e

országgyű lési képviselő (KDNP)
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